

Lucia 40

BE CAPTIVATED BY DESIGN, COMFORT AND PERFORMANCE!

This exciting new 40-foot catamaran has been exclusively designed to deliver a simply superb experience at sea and while moored. Remarkable volumes and light-filled living spaces allow you to comfortably share the experiences and create life-long memories with family and friends. The Lucia 40 is a true revolution in her class. No other sailing catamaran of her size has the fabulous living space of the Lucia 40, which includes a luminous saloon, generous cabins, expansive 12m² cockpit, and a decadent lounge area on the bow that spans more than 3m²! She is also the only 40-foot sailing catamaran that includes four bathrooms and also boasts the largest Owner's suite available in her class. Beautifully appointed, the Lucia 40 has all the contemporary conveniences you need for carefree cruising, so you can relax in comfort while experiencing the catamaran's impressive performance at sea.

UN CATAMARAN DESIGN, CONFORTABLE ET PERFORMANT !

Ce nouveau catamaran à voile de 40 pieds a été conçu afin de vous procurer une navigation sportive et agréable. Partagez avec vos proches des moments inoubliables en mer comme au mouillage, dans le plus grand des confort. Avec des lignes élégantes et contemporaines ainsi qu'une réelle réflexion sur la luminosité à l'intérieur du bateau, aussi bien dans le cockpit que dans les différents aménagements, le Lucia 40 marque un tournant sur le marché des catamarans de cette taille. Doté d'un cockpit de 12 m² et d'un espace lounge à l'avant de plus de 3 m², d'une réelle optimisation des volumes avec de grands espaces à vivre et de détente, ce catamaran de croisière vous offrira tout le confort, le haut niveau de qualité et de navigation dont vous avez besoin ! Le Lucia 40 est le seul catamaran à voile de 40 pieds comprenant quatre salles de bains ainsi que la plus grande version propriétaire : un espace de vie inégalé dans les 40 pieds !





Lucia 40



